
ROMANIA
JUDETUL NEAMT
COMUNA BALTATESTI
CONSILIUL LOCAL

PROCES-VERBAL

                 Incheiat astazi 11.11.2024 in sedinta “ extraordinara”  a Consiliului  Local al 
comunei Baltatesti.
                 Sedinta  a fost convocata de îndată, prin Dispozitia primarului nr.145  din 
07.11.2024 si prin convocare scrisă înregistrată sub nr.4947 din 07.11.2024.
                 La apelul nominal efectuat de catre d-na Ursache Elena, secretarul general al 
comunei se constata ca sunt prezenti  to i cei 13  consilier locali.ț  
                Pre edinte de edin ă d-l consilier local  Săvoiu Vasile.ș ș ț  
                Se supune la vot procesul –verbal incheiat la sedin a anterioară, respectiv  ț
edin a extraordinară din data de 31.10.2024, fiind aprobat in unanimitateș ț . 

                Se dă citire proiectului ordinei de zi:
                  1. Proiect de hotărăre nr.50 din 07.11.2024, privind  anularea unor obligaţii 
bugetare, conform Ordonan ei de Urgen ă a Guvernului nr. 107/2024 pentruț ț  
reglementarea unor măsuri fiscal - bugetare în domeniul gestionării creanţelor
bugetare şi a deficitului bugetar pentru bugetul general consolidat al României în anul 
2024, precum şi pentru modificarea şi completarea unor acte normative.

      Se propune includerea pe ordinea de zi a Proiectului de hotărăre nr.51 din 
11.11.2024, privind  aprobarea participǎrii Comunei Băl ăte ti  în cadrul  Programului  ț ș
privind cresterea eficientei energetice a infrastructurii de iluminat public,  finantat de 
Ministerul Mediului , Apelor si Padurilor prin Administratia Fondului de Mediu. 
                    Supusă la vot ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate de voturi. 
                 Dna  secretar  precizează că şedinţa extraordinară se poate desfăşura în 
condiţiile prevăzute de Codul Administrativ, putându-se adopta hotărârile de pe ordinea de zi .
               Totodată, se reaminte te membrilor Consiliului local următoarele:ș
             „Nu poate lua parte la deliberare şi la adoptarea hotărârilor consilierul 
local care, fie personal, fie prin soţ, soţie, afini sau rude până la gradul al II-lea
inclusiv, are un interes patrimonial în problema supusă dezbaterilor consiliului
local. Am rugămintea la dumneavoastră să analiza i cu aten ie proiecte de hotărâreț ț  
înscrise pe ordinea de zi i dacă considera i că vă afla iș ț ț   într-o situa ie de acest genț
să nu participa i la vot.ț  

               Punctul 1 - Proiect de hotărăre nr.50 din 07.11.2024 - Se dă citire proiectului de hotărâre 
ini iat de primarul comunei  înso it de referatul de aprobare i raportul de specialitate.ț ț ș  
         Comisiile de specialitate  au avizat favorabil proiectul de hotarare. 

               D-na secretar informează pre edintele de edin ă că pentru adoptarea hotărârii de consiliuș ș ț  
este necesar un număr de 7 voturi pentru(majoritate absolută).   

                D-l primar – se vor reduce tot ce înseamnă debite.
                D-l consilier Vi elaru Mihai – scopul legii a fost să dea o motiva ie să plătească, dar areț ț  

două tăi uri.ș
                D-l consilier Gafi a-Ciudin Vasile – este bună sau nu?ț
                D-l primar – prima hotărâre nu a fost ok, trebuia redus conform legii.

          Supus la vot proiectul de hotarare  a fost aprobat în unanimitate de voturi.  
                Punctul 2 - Proiect de hotărăre nr.51 din 11.11.2024 - Se dă citire proiectului de hotărâre 

ini iat de primarul comunei  înso it de referatul de aprobare i raportul de specialitate.ț ț ș  



         Comisiile de specialitate  au avizat favorabil proiectul de hotarare. 
         D-na secretar informează pre edintele de edin ă că pentru adoptarea hotărâriiș ș ț  
de consiliu este necesar un număr de 7 voturi pentru(majoritate absolută).    
         D-l primar – sunt 240 lămpi stradale se vor înlocui. 
         Supus la vot proiectul de hotarare  a fost aprobat în unanimitate de voturi.
         Întrebări, interpelări: 
         D-l consilier Ciudin Vasile – probleme cu gunoiul la societă i, care au mai multe puncte ț
de lucru.
          D-l consilier Săvoiu Vasile -  i la persoane fizice este aceea i problemă, cei care nu ș ș
locuiesc permanent vin vara i scot mult gunoi.ș
          D-l consilier Gafi a – platformele de gunoi cât timp mai func ionează?ț ț
          D-l consilier Ciudin Vasile – a  propune amplasarea unei cruci.ș
          D-l primar – există serviciu de urbanism, nu putem să facem ce vrem,
          D-l consilier Gafi a – care este bugetul? Mai sunt bani în caserie?ț
          D-l consilier Vi elaru – banii în buget sunt pe trimestre.ț
          D-l consilier Roban Mihai – la Valea Arini la Ciudin Virginia ar trebui o cupă de 
balastru.Uli ele neasfaltate se mai asfaltează?ț
          D-l primar – încercăm s-a stricat rezervorul la buldo. Vom depune proiect pentru 
asfaltare.
          D-l consilier Roban Mihai – dacă venim cu un proiect de hotărâre pentru asfalt?
           D-l consilier Gafi a – la Valea Arini, la intersec ie în dreptul proprietă ii Vi elaru ț ț ț ț
Cristian este o zonă ruptă, iese o zeamă, nu se poate interveni?
          D-l primar – problema este de la o fosă septică.
          D-l consilier Gafi a – după o ploaie toren ială s-a umflat asfaltul. Este ceva ț ț
înfundat.Sub an  sunt rămase cercurile de cauciuc, apa intră prin cercuri. A fost prinsă i în ș ț ș
campanie.
         D-l primar – se rezolvă, toate fosele trebuie autorizate.
         D-l consilier Gafi a – toate fosele trebuie înregistrate i anual vitanjateț ș
         D-l primar – am vorbit cu d-l Cojocaru de la Conserfruct – să diverseze pe rând, când s-
a făcut proiectul la canalizare  nu a fost luat în calcul.Cineva a intervenit conducta la 
canalizare trebuia să fie în zona troi ei.ț
         D-l consilier Gafi a – vroiau să sape pe lângă gard, dar nu puteau că era conducta de apăț  
i s-a găsit solu ia dincolo de an .ș ț ș ț

         D-l primar – sta ia de pompare trebuia pusă cât mai jos. Problema este la o pompă, ț
trebuie să fie func ională.ț
         D-l consilier Roban Mihai – pe toate an urile curge de la foseș ț
          D-l primar – nu s-au racordat to i la canalizare. Va func iona i poate fi extinsă.ț ț ș
           D-l consilier Gafi a – la lucrările de la poduri, nu au scos cercurile afară, am cerut ț
proiectul, nu s-a dus nimeni să verifice.
           D-l primar – vor fi urmărite toate lucrările, sper să avem gaz, nu este util să băgăm 
banii în centrale la coală. Am vorbit la Bucure ti pentru săli de sport.ș ș
            Dl- consilier Gafi a – s-a depus cerere pentru intrare de  la drumul na ional?ț ț
            Dl primar – am vorbit la drumurile na ionale inclusiv pentru trecere de pietoni.ț



            D-l consilier Gafi a – fiind drum sătesc acolo primărie trebuie să facă proiect, apoi la ț
avizat. 
  
               Drept care s-a incheiat prezentul proces-verbal 

  

  PRESEDINTE DE   SEDINTA,                                        SECRETAR GENERAL,
        CONSILIER LOCAL,                                                      URSACHE ELENA
          SĂVOIU VASILE 


